

Super Travels Pte Ltd 133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413 Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







行程要点

● 全程无购物

- ▶ 张家界
- 大峡谷:玻璃桥-创多项世界之最
- 宝峰湖景区(游船+VIP 车)
- 森林公园: 金鞭溪、水绕四门
- 天子山、天下第一桥、迷魂台
- · 百龙天梯 (VIP 通道)
- 十里画廊(含双程小火车)
- · 三排座 VIP 旅游车

赠送: 袁家界航拍视频(视天气而定)

- 凤凰古镇:中国最美丽的古城(凤凰民族服装换装,不含头饰和化妆)
- ▶ 荆州
- . 荆州古城墙
- ▶ 常徳
- . 大小河街, 高山街
- 岳阳: 汴河街、远观洞庭湖
- ▶ 武汉
- . 大禹神话园
- . 楚河江汉步行街



风味餐

荆州风味、苗家风味 粤菜风味、蘑菇风味 韩式烤肉、洞庭鱼宴 索溪山寨、湖北风味



住宿

- 全程当地5星标准酒店

武汉: 华美达广场酒店或同级

常德:希尔顿花园或泽云大酒店或同级 凤凰:吉首阳光大酒店或煜龙大酒店或同级

张家界市区: 丽呈和一 S 酒店或同级 张家界景区: 瑞景漫山温德姆或纳百利度假

酒店或同级

岳阳:格兰云天大酒店或同级

■ 必须自费项目

武陵之魂——天门山景区+缆车=RMB550 (大人小孩同价)

▶ 推荐自帶:

天门狐仙山水实景剧: RMB350/人 岳阳楼+长江夜游(含游船): RMB350/人



第一天:新加坡/武汉

今天齐集樟宜机场,搭乘班机飞往武汉。

第二天: 武汉国荆州国常德 (早/午/晚餐) 早餐后前往荆州(3H),建城史始于战国时期楚 国的都城纪南城,至今有三千多年。荆州博物 馆(周一闭馆),之后前往三国遗址荆州古城墙, 是中国南方迄今保存最为完好的古城,也是目 前中国延续的间域。

前往常德(2.5H)参观**大小河街,高山街自由购 物**送酒店休息。

第三天:常德田凤凰古城 (早/午/晚餐) 早餐后前往凤凰古城,是国家历史文化名城,曾被新西兰著名作家路易艾黎称赞为中国最美丽的小城。城内的青石街道、沱江边的吊脚楼、众多的古建筑,以及浓厚的苗族风情,构成了独具一格的湘西韵味。农家船游沱江,北门城楼,万民塔,沙湾景区,万寿宫等,晚餐后夜游凤凰古城,之后前往吉首入住酒店。

第四天: 凤凰古城田 张家界 (早/午餐/一) 早餐后乘车(2H) 矮寨景区 (环保车+观光电梯 +下玻璃栈道) ,拥有奇路、奇桥、奇谷、奇 瀑、奇俗等奇观,是一个集观光、体验、科普、 休闲为一体的综合性文化旅游区. 中餐后前往 芙蓉镇(车程约 1.5H),游览挂在瀑布上的千 年古镇--芙蓉镇(含游船+电瓶车); 下午 BUS 张家界 (2H),打卡网红景点张家界布达拉宫 -72 奇楼 (入园观看),晚餐自理。

第五天: 张家界 (早/午/晚餐)

早餐后,参观土家风情院,以湘西土司城堡为基础,以最完整的土家山寨旧址原貌为风格.之后前往游览保证自费项目:天门山景区,乘坐世界上最长的观光缆车-天门山缆车,游览凌霄台,天界佛国,鬼谷栈道,玻璃栈道(鞋套包含),天门洞含扶梯等(冬季结冰天门洞将无法游览),天门洞是世界最高海拔的天然穿山溶洞。

推荐自费:欣赏天门狐仙山水实景剧。

第六天: 张家界 (早/午/晚餐) 今天将搭乘有世界第一梯之称,少见的户外电 梯**百龙天梯**,以"世界最高的户外观光电梯、 世界上载重量最大、速度最快的客运电梯" 三项独步全球,游览壮丽的天下第一桥、迷 魂台、峰墙奇观,武陵源的绝景—西海石林 等绝景,数以千计的奇峰怪石拔地而起树木 谷中.接着乘小火车(双程)游览十里画廊, 廊长5公里,峡谷两岸林木葱茏,野花飘香; 奇峰异石,千姿百态,像一幅巨大的山水。 卷。张家界森林公园—金鞭溪,穿行在峰峦 幽谷云间,因溪水流经金鞭岩而得名。水绕 四门,置身其中,但见"水在山间流,人似 水中游",可称天下绝景.

第七天: 张家界 今天前往大峡谷景区(前往创多项世界之最的玻璃桥,游船,彩虹广场,电梯,高空滑索,VR体验等)站在桥上,通透的玻璃把张家界的秀美风光尽收眼底。张家界大峡谷玻璃桥是世界上最高、最长的人行景观玻璃桥,是网红必去的打卡地。中餐后游览宝峰湖景区(游船+VIP车),景区集山水于一体,融民俗风情于一身,尤以奇秀的高峡平湖绝景、

"飞流直下三千尺"的宝峰飞瀑、神秘的深 山古寺闻名。

第八天: 张家界田岳阳 (早/午/晚餐) 早餐后前往岳阳(4H), 前往汴河街, 街上建筑 古香古色, 气氛热闹喧嚣, 是感受岳阳楼文 化, 逛街购物尝美食的好去处, 远观洞庭湖, 洞庭湖古代曾号称"八百里洞庭", 中国第 二大淡水湖.

第九天: 岳阳田武汉 (早/午餐/一) 早餐后,前往武汉(3H),抵达后,大禹神话 因 位于汉阳晴川阁与武汉长江大桥之间的 长江江滩之上,是以大禹神话雕雕塑为主题 的景观园。远观黄鹤楼,最后楚河江汉步行 街自由购物,汉街以民国风格建筑为主体, 极具时尚元素的现代建筑和欧式建筑穿插其 中,堪称现代"清明上河图"。晚餐自理

第十天: 武汉分新加坡 (早餐) 早餐后, 送机返回美丽家园新加坡



TOUR HIGHLIGHTS!

No Shopping Tour

- ZhangJiaJie
- Grand Canyon
- . Baofeng Lake
- Forest Park
- Mount Tianzi
- Bailong Elevator (VIP Express Lane)
- Shilihualang (Include Both Way Train)
- Special Arrange 2+1 VIP Coach
- Free: Aerial video of Yuanjiajie (depending on the weather)
- Phoenix Town: the most beautiful ancient town in China

(National costume change, excluding headwear and makeup)

- Jingzhou
- . Jingzhou Ancient City Wall
- Changde: Dahe Street & Xiaohe Street, GaoShan Street
- Yuevang:
- Bian He Street, Dongting Lake
- Wuhan
- Dayu Mythological Park
- Jianghan Road Pedestrian Street



ACCOMMODATION

- Local 5 * Hotel
- -WuHan: Ramada Hotel or similar
- ChangDe: Hilton Garden Inn or ZeYun **Hotel similar**
- Phoenix Town: Ji Shou Sunshine or Union International Hotel or similar
- Zhangjiajie City: Rezen One S Hotel or
- -ZhangJiajie Scenic Area: Wyndham Ruijin Manshan Hotel or Neodalle International Hotel or similar Hotel

YueYang: YueYang Grand Skylight Hotel or Similar Hotel



COMPULSORY TOUR

Mount Tianmen + Cable car = RMB550 (Adult&Child same price)

Recommended Optional:

-TianMen Fox fairy show :RMB350/PAX

-Yueyang Tower+Yangtze River Night Tour (Including Cruise Trip):

RMB350/PAX



DAY01: Singapore > Wuhan

Assemble at Singapore Changi Airport for your flight to Wuhan.

DAY02: Wuhan-Jingzhou-Changde After breakfast, proceed to Jingzhou (3H), tour JingZhou Musuem(Monday Close), the museum is famous for its rich collections of distinct regional cultural and archeological relics. Continue to Jingzhou Ancient City Wall, which also known as Lingjiang city, one of the famous historical & cultural cities in China. There are well-preserved ancient city walls of Jingzhou which were built during the Spring and Autumn Period and the Warring States period. Next you will proceed to ChangDe. Visit Dahe Street and Xiaohe Street and GaoShan Street, you can shopping at here.

DAY3: Changde -- Phoenix Ancient Town

Today, you will visit Phoenix Ancient Town, considered to be the most beautiful ancient town in China. Upon arrival, you will tour Tuojiang River Boat Trip, North-door Ancient Tower, Wanmin Tower, Shawan Scenic Area, Wanshou Palace and etc. You can have a nightview of the ancient town and admire this charming town. Then head to Jishou for overnight stay.

DAY4: Phoenix Ancient Town - Zhangjiajie (B/L/-)

This morning, you will proceed to AiZhai Scenic Area (Including Eco Car + Observation elevator+ Downway Glass Walkway). It is also the world's highest and longest tunnel-to-tunnel bridge. After lunch, head to Furong Ancient Town (including boat trip+eco car). It is called the "Ancient Town Hanging on the Waterfall" because of the magnificent waterfall passing through the town. Continue visit 72 Floors of **Mystery (Include Admission)**

DAY5: Zhangjiajie After breakfast, you will visit Tujia Folk Customs Park, which is a replica of a typical Tujia village. Continue visit Compulsory tour: Tianmen Mountain National Forest Park. You will take the World's Longest Cable Car Ride up to the Mountain Top. The stunning views including Sky terrace, Tianmen (including Escalators), the thrilling cliffhanging walkway and glass skywalk (Including shoe cover).

Tonight you can choose to join the optional: TianMen Fox fairy show.

DAY6: Zhangjiajie (B/L/D)

Today you'll take a outdoor elevator called Bailong Elevator. It is claimed to be the tallest and heaviest outdoor elevator in the world. Then you'll watch some famous scenic spots such as the first bridge of China, Mihun Terrance. Next you'll visit the most beautiful scenery in Wulinyuan, called XihaiShilin. Continue to visit Shilihualang by small train (include both way) which is just like a huge Chinese paintings hanging on the steep. visit Jinbian river, a beautiful stream formed naturally. Shuiraosimen (Water-Surrounded Gate) which is formed by a creek dividing the Mountain into four directions.

DAY7: Zhangjiajie (B/L/D)

Today you will visit the Grand Canyon Scenic Area, including the world's highest glass bridge, boat trip, rainbow square, elevator, zipline and VR. Standing on the bridge, you can overlook the entire Zhangjiajie scenery. After lunch, visit Baofeng Lake Scenic Area (Boat Trip + VIP car).

DAY8: Zhangjiajie-Yueyang

After, back to Yueyang (4H). Visit Bian He Street. The street has ancient buildings and a lively atmosphere. It is a good place to experience the culture of Yueyang Tower. You can see Dongting Lake from afar. It is the second largest freshwater lake in China.

DAY9: Yueyang-Wuhan Today, you will proceed to Wuhan (3H). Continue to Dayu Mythological Park, far seek

Yellow Crane Tower. Next you can free and leisure at JiangHan Raod Pesestrian street. Dinner at your own expense.

DAY10: Wuhan → Singapore

After breakfast, we will transfer to airport and take the flight back to Singapore.



REMARKS

- 1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.
- 2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.
- 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4.Please refer to Chinese itinerary version for more details.

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下, 行程可能更改
- 2. 航班时间,行程顺序,餐食和酒店均以最终确认为准
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议旅客购买个人旅游保险

祝君旅途愉快!!!

HAVE A NICE TRIP!!!